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Verslag van de vergadering van de commissie Samenleving van 20 april 2005 
  
 
Aanwezig zijn: 

Dhr. M. Van Daalen (voorzitter), dhr. J. Slicht (PvdA), mw. E.H. Soudain (PvdA), mw. T. Zeilstra-van der 

Meulen (PvdA), mw. J.S. Binnerts-de Jonge (VVD), mw. M.I. Creemers-Hazebroek (VVD), dhr. B.G. van ’t 

Erve (CDA),  

mw. K.J.H. Hasper-Wolters (CDA), mw. F.T. Joosse (ChristenUnie), mw. F. Laamraoui-Amsiti (GroenLinks),  

dhr. J.I. Crebas (D66), dhr. N. Demirbilek (SP), dhr. L.H.M. Lammers (LPF), dhr. R. de Wit (SGP), L.J.J. 

Caniëls (commissiegriffier), mw. L.J. Fer (griffiemedewerker) 

 

Afwezig zijn: 

 

Ook aanwezig zijn; 

Dhr. M. Jager, (CdK), dhr. H. Sieben (SPV)  

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Verslag van de vergadering  

a. van commissie Samenleving d.d. 16 maart 2005  

Van de ChristenUnie:  

Blad 3 bij “Bibliotheekvernieuwing Flevoland 2005-2008”,  

Toevoegen: ChristenUnie vindt de marsroute erg gedetailleerd en is van mening dat er sprake is van een 

topdown benadering. De fractie vindt het van belang dat rekening wordt gehouden met de plaatselijke 

behoeften, in het bijzonder met de speciale positie van Almere en ook van de bibliotheek van Urk.  

Zij stemt in met de extra middelen voor de Wetenschappelijke steunfunctie in Almere en geeft aan dat het 

voorstel als hamerstuk kan worden geagendeerd mits alleen op hoofdlijnen van de Marsroute wordt 

besloten.  

Van de D66-fractie 

Blad 5 de eerste drie regels van bovenaan wijzigen in “D66 vindt de vraag van de ChristenUnie op zichzelf 

ook belangrijk en verwijst in dat kader naar de tijdens de Algemene Beschouwingen gedane suggestie van  

D66 om professor Leeuw uit te nodigen voor een spreekbeurt over outputmeting. Het college heeft hierop 

positief gereageerd”.  

Van de PvdA-fractie 

Blad 3: toevoegen na de 6
e
 zin van boven:  

Verwezen wordt naar een reportage van Omroep Flevoland waaruit bleek dat er een wachtlijst was van 60 

personen. PvdA spreekt van een zeer verontruste situatie. Elke melding van een kindermishandeling 

betekent immers een crisissituatie. 

 

Het verslag wordt met deze tekstwijzigingen vastgesteld. 

B. Toezeggingenlijst 

Toezegging 2: Het werkbezoek aan omroep Flevoland is gepland op 18 mei 2005 

Toezegging 3: afgehandeld. 

Toezegging 5: is verschoven naar donderdag 12 mei van 18.30 – 19.30 uur 

Toezeggingen 6,7 en 8 afgehandeld. 
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De lijst zal worden bijgesteld. 

 

4. Voorzitter/Presidium/Statengriffie 
a. Mededelingen 

- De heer M. Jager, CdK, vertegenwoordigt het college, de gedeputeerden Bouwmeester en Bos zijn 

verhinderd. 

- In de presidiumvergadering van 2 maart 2005 is besloten om voortaan de begrotingswijzigingen 

uitsluitend in de commissie Bestuur te agenderen. 

- In het overzicht van acties behorende bij de Nota commissie (CBE05.040), geagendeerd als punt 5.b.1 

bij de commissie bestuur (behandeling jaarstukken en voorjaarsnota in aprilcommissies) is een foutje 

geslopen. 

De data 18/19 mei moeten worden vervangen door 11/12 mei 2005 (commissies ter voorbereiding van 

de plenaire behandeling van de Algemene Beschouwingen). 

Voorts moet op de volgende regel “z.s.m. na 19 mei” uiteraard gelezen worden als “z.s.m. na 12 mei”. 
- Verzoek van de ChristenUnie fractie 

Het Museum De Paviljoens is onlangs uitgeroepen tot het beste museum van Nederland. 
Dat leek de fractie een mooie aanleiding om daar met de commissie Samenleving eens op werkbezoek 

te gaan. Ook gezien de behandeling van de cultuurnota in het najaar, of als afsluiting van het proces van 

het tot stand komen van de kunstnota. 
De commissie gaat akkoord met het voorstel van de fractie en verzoekt de griffie op dit werkbezoek te 

organiseren. 

 

- Data komende werkbezoeken/Presentaties 
18 mei: Omroep Flevoland 

15 juni: ZGB 

In een extra commissie bijeenkomst op donderdag 12 mei 2005 van 18.30 – 19.30 uur (voorafgaand aan 

de vergadering van PS) zullen commissieleden geïnformeerd worden over het IPT model.  

In een oneliner is IPT te omschrijven als: 

Hulp in de thuissituatie door een vaste hulpverlener die maximaal een jaar aan het gezin intensief hulp 

biedt en alle aanvullende hulp coördineert totdat het gezin zelf verder kan of dat blijkt dat een ander 

opvoedingsarrangement nodig is. U krijgt hiervan afzonderlijk nog een uitnodiging toegestuurd. 

 

5.1 Portefeuillehouder J.M. Bos 

a. Mededelingen 

De heer Jager, deelt mede dat gedeputeerde Bos naar aanleiding van de commotie rond de gezinsvoogdij, 

een gesprek gevoerd heeft met gezinshoofden. Het was een goed gesprek en gedeputeerde Bos zal de 

commissie persoonlijk verder inhoudelijk informeren.  

 

b. Statenvoorstel 

1. Jaarverslag 2004 

Geen opmerkingen. 

 

2. Voorjaarsnota  

ChristenUnie spreekt haar waardering uit voor de overzichtelijke voorjaarsnota. .  

PvdA informeert of de extra kosten voor de herstructurering van de Jeugdzorg van 18 miljoen euro zijn 

vrijgekomen. Dit wil de fractie betrekken in de bespreking voorjaarsbeschouwing 

CDA wil weten of de commissie er iets voor voelt om op werkbezoek te gaan bij instellingen voor de 

pleegzorg. . 

De commissie heeft daar geen behoefte aan. 

De heer Sieben (hoofd SPV) geeft aan dat bekend is welke bedragen naar Jeugdhulpverlening gaan maar 

dat de verdeling nog niet bekend is.  

De heer Sieben geeft aan dat er een presentatie zal worden gehouden op 12 mei a.s. Daarbij zal in brede 

zin ook de wachtlijstproblematiek worden betrokken 

D66 is verheugd te merken dat uitvoering wordt gegeven aan de Statenmotie “Eigen Kracht”. 

PvdA wil weten waarom de frictiekosten Hulpverleningdienst zo groot zijn. 

De heer Jager geeft aan dat het te maken heeft met de kosten die rechtspositieregelingen van het 

overgenomen personeel GGD naar de Jeugdzorg met zich meebrengen. Overigens zijn de 

onderhandelingen nog niet afgerond.  

De commissie heeft verder geen op-/aanmerkingen. 
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6. Portefeuillehouder L.M. Bouwmeester-den Broeder 

Ter bespreking 

1. Nota Cultuurbeleid provincie Flevoland 2005-2008: de besluitvormingsroute 

VVD merkt op dat de reacties waarom GS gevraagd heeft ook bij commissieleden binnen komen. Zij vraagt 

GS om deze reacties voorzien van haar commentaar te bundelen en per 18 mei a.s. aan de Commissie voor 

te leggen.  

Door de CDA- en D66 fractie wordt opgemerkt dat de stappen 3 en 4 niet logisch in elkaar zitten.  

CdK, merkt op dat de stappen los van elkaar moeten worden gezien en zegt toe de reacties van 

commentaar gebundeld aan de commissie voor te zullen leggen. 

De commissie stemt in met het voorstel. 

 

7. Presidium  

Voorstel beleidseffectmeting en stappenplan 

De PvdA  heeft geen opmerkingen over het stappenplan. De fractie is echter van mening dat het voorstel om 

het instrument beleidseffectmeting als zodanig eerst in commissie Bestuur aan de orde zou moeten worden 

gesteld en dat beleidseffectmeting in alle commissies aan de orde moet komen. De fractie is geen 

voorstander van het te meten onderwerp, t.w. “algemeen welzijnswerk”. Dit was volgens de fractie ook de 

niet de conclusie uit de discussie in de vorige vergadering . De fractie opteert voor het onderwerp Speciaal 

onderwijs.  

De VVD is niet tevreden over het voorstel. Zij is van mening dat commissie Bestuur met het proces aan de 

gang moet gaan en dat het vervolgens voor alle commissies moet gelden. In cie. Bestuur kan dan bepaald 

worden welke beleidsvelden daarvoor in aanmerking komen en welke financiële middelen daarvoor 

beschikbaar zijn. In het onderwerp moeten er bovendien genoeg meetbare doelen zijn en dat is niet het 

geval in “vrijwilligerswerk”. Voorts wijst de fractie ook op het feit dat de Rekenkamer mogelijk ook dit soort 

onderzoeken zou kunnen doen. De fractie acht het allemaal wat te prematuur.  

Als reactie op het betoog van de VVD stelt de ChristenUnie dat door cie. Samenleving eerst moet formuleren 

wat zij met de verschillende beleidsterreinen wilt bereiken. 

De LPF kan zich vinden in de opmerkingen van de PvdA- en VVD-fractie. 

D66 begrijpt waar de commotie nu om gaat. Met dit voorstel is door de voorzitter en de griffie tegemoet 

gekomen aan de wens van de commissie. Wel vindt de fractie In het stappenplan het aantal deelnemers 

onder punt 6 ongewenst. 

CDA is het eens met de PvdA en VVD-fractie. Ook is zij van mening dat het onderwerp “welzijn”te breed is 

en minder concreet beschreven. 

SGP sluit zich aan bij de PvdA fractie.  

De voorzitter constateert een merkwaardige ontwikkeling en brengt de commissie in herinnering welke 

stappen dit voorstel heeft afgelegd. Destijds is vanuit de commissie samenleving het voorstel gekomen om 

binnen het beleidsterreinen van de commissie samenleving de doelen zoals omschreven in de 

programmabegroting nog eens tegen het licht te houden voor wat betreft de concrete meetbaarheid ervan. 

Een dergelijk voorstel werd door het presidium niet overgenomen. De suggestie is toen te kiezen voor het 

instrument beleidseffectmeting, waarmee enerzijds inhoud zou kunnen worden gegeven aan een duale rol 

van PS, in casu de controlerende rol. Het Presidium heeft daarbij overwogen dat een dergelijk instrument 

zou kunnen worden ingezet maar dat de commissie samenleving daar al prima mee van start zou kunnen 

gaan en dat de ervaringen hieruit wellicht ook bruikbaar zouden kunnen zijn voor de andere commissies. 

Ook merkt hij op dat op basis van de besluitvorming in de vorige commissievergadering de commissie ook al 

een persbericht heeft doen uitgaan m.b.t. het inzetten van het instrument beleidseffectmeting door de 

commissie samenleving. Het zou ook uit dien hoofde wat moeilijk uit te leggen zijn daar nu op terug te 

komen. 

 

Tweede termijn  

De VVD biedt haar excuses aan maar blijft erbij dat dit voorstel veel meer werk en organisatie verlangt en 

dat daar breder naar gekeken moet worden. De PvdA is het er mee eens. Het voorstel hoort thuis in cie. 

Bestuur. Bovendien heeft commissie Samenleving al in vele zaken een voortrekkersrol vervuld.  

De CdK brengt eveneens de commissie leden in herinnering dat zij dit zelf voorstelden. Het voorstel is door 

het Presidium gehonoreerd. Het presidium heeft ook als taak van de staten meer gekregen de verdere 

implementatie van het dualisme in de provincie te stimuleren. Het instrument beleidseffectmeting past prima 

in het nader vormgeven van de kaderstellende rol van PS. Hij ziet niet goed in met welke nieuwe informatie 

en welk doel hij de kwestie opnieuw in het presidium aan de orde zou moeten stellen. Het is nu een zaak 

voor de commissie samenleving zelf.   Begonnen wordt in commissie Samenleving maar alle commissies 

zullen tussen nu en maart 2007 dit proces moeten doormaken.  
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ChristenUnie is van mening dat met voortvarendheid aan de slag moet worden gegaan. Ook D66 frist het 

geheugen op van collega commissieleden. Zij vindt het een prima voorstel. Bovendien zijn er budgetten voor 

onderzoeken die niet gebruik worden.  

Na een discussie en een inventarisatie door de voorzitter blijkt het volgende: 

- SP fractie kiest voor het onderwerp Welzijn en Onderwijs en vooraf wil weten wat de kosten zijn.  

- GroenLinks akkoord gaat met het voorstel. 

- VVD bij haar standpunt blijft, t.w. proces en onderwerp opnieuw bespreken in het Presidium.  

- De heer Jager is van mening dat opnieuw bespreken van het proces in het Presidium geen zin heeft 

omdat het proces al goedgekeurd is door het Presidium.  

- De CDA maakt een voorbehoud.  

- De SGP gaat akkoord gaat met het proces en wil nog over het onderwerp wil nadenken. 

- D66 van mening is dat commissie Samenleving innovatief te werk gaat en aan het proces moet 

beginnen. Zij kiest het onderwerp Onderwijs. 

- LPF ook akkoord met het proces.  

- ChristenUnie stemt voor en adviseert het budget af te kaderen 

- PvdA gaat akkoord met het proces. Wenst een onderwerp waarbij eerst een nulmeting wordt gedaan en 

jaarlijks tussentijds gemeten en bijgestuurd wordt. 

De voorzitter concludeert als volgt: ; er zal een aanvullende notitie worden gemaakt waarin nader wordt 

ingegaan op de kosten en waarbij het gekozen onderwerp wordt toegelicht. Fracties gaan onderling met 

elkaar in discussie over het onderwerp en het voorstel wordt op 18 mei 2005 wederom geagendeerd. 

 

8. Rondvraag 

Geen. 

 

9. Sluiting 

De voorzitter dankt een ieder en sluit de vergadering om 17.20 uur. 

 

 

TOEZEGGINGENLIJST cie. Samenleving 

 

NR Datum cie. Onderwerp/toezegging Door Afdoen per 

1 17-11-2004 

02-02-2005 

Werkbezoek aan ZGB  SPV/Griffie 15-06-2005 

2 16-03-2005 Werkbezoek aan Omroep Flevoland  Griffie 18-05-2005 

3 16-03-2005 
Toezegging van gedeputeerde Bos de juridische 

aspecten van de regiefunctie van de Provincie te 

onderzoeken in kwesties m.b.t. Jeugdzorg (naar 

aanleiding van het dossier Savannah – buiten de 

provincie) 

 

GS  

4 16-03-2005 
Presentatie IPT (intensieve pedagogische thuishulp) 

door de heer Hermans van Coact 
GS 12-05-2005 

5 20-04-2005 
Aanvullende notitie maken voor voorstel 

beleidseffectmeting en opnieuw agenderen volgende 

cie. vergadering 

Griffie 18-05-2005 

 

 

 

 

Vastgesteld te Lelystad, ______________________________________ 2005 

 

 

 

 

De voorzitter       de commissiegriffier 


